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PROTOKÓŁ NR XLIX/49/2021 
z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 14 grudnia 2021 roku,  

która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 17 radnych. 
 
Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLVIII/48/2021.  
4. Uchwalenie budżetu miasta Mikołowa na 2022 rok, w tym: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej oraz opinii RIO, 
b) odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej, 
c) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
d) dyskusja nad projektem budżetu, 
e) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2022–2041, 
f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na rok 2022. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2035, 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2022 r., 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji izby 
wytrzeźwień, 
e) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – dziennym domu 

pomocy, 
f) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla Burmistrza Mikołowa, 
g) ustalenia diet dla sołtysów i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych, 
h) zmiany Uchwały Nr XXV/573/2012 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie 
określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
i) nadania Statutu Młodzieżowej Radzie Miejskiej Mikołowa, 
j) wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.  

  6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej i komisji na 2022 rok. 
  7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
  8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
  9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
11. Wolne głosy. 
 
Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję. Przedstawiciele ZHP Hufca Ziemi 
Mikołowskiej przekazali Światełko Pokoju oraz w imieniu harcerzy złożyli wszystkim życzenia 
świąteczno-noworoczne.  
 
Do pkt 2 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła porządek obrad.  
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował wnieść do 
porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok (druk rejestrowy 
172/2021) i oznaczyć go jako nr 5b. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska zaproponowała wnieść do porządku obrad 
projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewodzie Śląskiemu skargi Stowarzyszenia 
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Mieszkańców Dzielnicy Nowy Świat – Wymyślanka na działalność Rady Miejskiej Mikołowa – 
druk 5l. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianami.       
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.  
 
Do pkt 3 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła protokół z sesji 
nr XLVIII/48/2021. Poinformowała, iż do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.  
 
Do pkt 4 
 
a) Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska odczytała: 
- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Mikołowa projekcie 
uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2022–2041 – opinia pozytywna, 
- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Mikołowa projekcie 
uchwały budżetowej na 2022 rok – opinia pozytywna z uwagami, 
- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego 
w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Mikołów – opinia pozytywna z uwagą;  
 
b) przewodniczący komisji Rady Miejskiej odczytali opinie komisji do projektu budżetu na 2022 
rok oraz wieloletniej prognozy finansowej lata 2022–2041. Wszystkie opinie były pozytywne wraz 
z zaproponowaną autopoprawką do projektu budżetu; 
 
c) Burmistrz Stanisława Piechula podziękował za pozytywne opinie komisji RM; 
 
d) dyskusji nie było; 
 
e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2022–2041 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLIX/476/2021 została podjęta większością głosów.  
 
f) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na rok 2022. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz ze złożoną autopoprawką.        
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLIX/477/2021 została podjęta większością głosów.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska podziękowała Burmistrzowi, jego 
zastępcom oraz Wydziałowi Finansowemu za przygotowanie budżetu na 2022 rok. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula podziękował wszystkim, którzy pracowali na rzecz opracowania 
budżetu miasta na 2022 rok. 
 
Do pkt 5 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2021 rok (druk rej. 169/2021) 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
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- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3; 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLIX/478/2021 została podjęta większością głosów.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska ogłosiła 5 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady.  
 
b) zmian w budżecie na 2021 rok (druk rej. 172/2021) 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLIX/479/2021 została podjęta większością głosów.  
 
c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2035 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLIX/480/2021 została podjęta większością głosów.  
 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2022 r.  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/481/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji 

izby wytrzeźwień  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
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Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/482/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
f) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – dziennym 
domu pomocy 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował wnieść do projektu 
uchwały następujące poprawki: 
- w tytule uchwały oraz w § 1 wyrazy „w ośrodku wsparcia – dziennym domu pomocy” zastąpić 
wyrazami „w ośrodkach wsparcia”, 
- w podstawie prawnej publikator ustawy o pomocy społecznej poprawić na „Dz.U. z 2021 r., poz. 2268”, 
- § 3 wyraz „średniego” zastąpić wyrazem „rzeczywistego”. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z ww poprawkami.        
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/483/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
g) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla Burmistrza Mikołowa 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLIX/484/2021 została podjęta większością głosów.  
 
h) ustalenia diet dla sołtysów i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały był 
omówiony na posiedzeniu Komisji nr 2 ds. Budżetu – komisja nie zajęła stanowiska.  
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował aby procedować 
przedłożony projekt uchwały z poprawkami. 
 
Nastąpiła dyskusja na temat możliwości ustalenia wysokości stawek diet dla sołtysów 
i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych, w której głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- radca prawny Anna Wierzbica, 
- burmistrz Stanisław Pechula, 
- przewodnicząca Rady Katarzyna Syryjczyk-Słomska.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały z poprawkami.      
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLIX/485/2021 została podjęta większością głosów.  
 
i) zmiany Uchwały Nr XXV/573/2012 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
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- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/486/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
j) nadania Statutu Młodzieżowej Radzie Miejskiej Mikołowa 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie, wraz z poprawkami przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: 
za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie ani uwagi.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawkami.        
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/487/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
k) wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/488/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
l) projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewodzie Śląskiemu skargi Stowarzyszenia 
Mieszkańców Dzielnicy Nowy Świat – Wymyślanka na działalność Rady Miejskiej Mikołowa 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLIX/489/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
Do pkt 6 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska przedstawiła: 
- plan pracy Rady Miejskiej Mikołowa na 2022 rok, który w wyniku dyskusji przyjęto 
z poprawkami, 
- plany pracy komisji RM, które przyjęto bez uwag i zmian. 
 
Do pkt 7 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że wpłynęła informacja 
Wojewody Śląskiego o przekazaniu do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji wniosku o 
zniesienie nazwy miejscowości Orzesze jako części miasta Mikołów – zgodnie z uchwałą Nr 
XLVII/452/2021 Rady miejskiej Mikołowa z dnia 26 października 2021 r. 
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Do pkt 8 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia i plany na przyszłość znajdują się  w comiesięcznym 
Informatorze Urzędu Miasta, 
- podziękował sołtysom za piękne dekoracje świąteczne na terenie sołectw. 
 
Do pkt 9 
Radny Krzysztof Jakubiec złożył interpelację w sprawie negocjacji z GDDKiA w sprawie 
montażu sygnalizacji świetlnej w ciągu drogi DK 81 w rejonie Mikołów Młyn. 
 
Radna Aneta Esnekier zadała pytanie, na jakim etapie jest sprawa utworzenia ewidencji zabytków 
Mikołowa, i czy prace idą zgodnie z harmonogramem?  
 
Do pkt 10 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, że trwają prace utworzenia ewidencji 
zabytków, które wykonuje specjalistyczna firma.  
 
Do pkt 11 
 
Radna Ewelina Kukla poprosiła o przesłanie radnym ustalonego harmonogramu prac rady drogą 
mailową. 
 
Radny Jan Przewoźnik poruszył temat przewidywanych w przyszłym roku działań Unii 
Europejskiej na rzecz ochrony środowiska i klimatu.  
 
Burmistrz Stanisław Piechula złożył wszystkim życzenia świąteczno-noworoczne. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska podziękowała wszystkim za dobrą 
współpracę w mijającym roku oraz życzenia dobrej współpracy i pomyślności w Nowym Roku.    
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca  
Rady Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji ok. godz. 1715. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 
Obsługa sesji: Przewodnicząca 
 Rady Miejskiej 
(Grażyna Kozicka)  
 Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
(Katarzyna Pustułka)  
 
(Monika Graca-Kierzkowska)    


